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| BEE. - Bo/NCTV/PDC-19'HERE @minjenv.nl);

oct minien cn

[RJNFSEC @ncty.minjenv.ni])From; BEon GE
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Subject: Call morgenmiddag over druk op zorg capaciteit en defensie

Received: Sat 12/26/2020 5:30:39 PM

Kopie van Capaciteiten overzicht Coronavirus 2.0 vvt.xlsx

Procedure aanvragen capaciteit buiten het ziekenhuis 26122020.docx

geste EEN
Zoals besproken en geappt: dit is volgende versie die nu bij Defensie ligt (ik spreek |JEEESEN
later vandaag of morgenochtend nog).

Nav gespreknfheb ik de codrdinatie en betrokkenheid van VWS versterkt. Verder denken over

landelijke (of wellicht beter: bovenregionale) spreiding van clienten in de VVT sector is volgende stap.

Hoewel verheldering procedure behulpzaam is, is het toch ook van belang dat er politiek contact is tussen de

bewindspersonen over hoe verder om te gaan met verzoeken uit de sector.

Heb ook bijgevoegd de gedane verzoeken en toezeggingen. Er is de afgelopen tijd enige inzet van Defensie

geweest (naast UMCU), actueel is de inzet van Defensie minimaal (alleen Ede).

Kun jij voor morgen begin van de middag een call opzetten met

Min Grapperhaus

Min De Jonge

Min Bijleveld

ECE
Jullie en mij.

(en wie jullie er verder bij willen hebben (-;)

Informeren jullie ook je minister verder?

van: [EEESNIE - spNeTv ERED @nctv.minjenv.nl>Datum: zaterdag 26 dec. 2020 12:11 PM

@minjenv.nl>

Onderwerp: FW: Graag reactie vandaag AfSpraken militaire bijstand
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Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

6 dec. 2020 1 226 AM

Onderwerp: Graag Tonciie vandaag ALE Cunro

Nav call van kerstochtend ben ik met Defensie en GGD-GHOR (en hun linking pin bij LOCC) in afstemming over de

afspraken bij bijstandsaanvragen richting Defensie (naast een beroep op Rode Krijs en het initiatief Extra Handen

voor de Zorg).

Denk dat het goed is als je even meeleest, zeker daar waar het LOCC betreft en waar JenV wordt genoemd op het

punt van de informatievoorziening (die we strak moeten trekken, departementen zijn nu niet goed op de hoogte).
Is er nog iemand bij LOCC die ik apart moet vragen mee te lezen?

Over de wijze waarop VWS in de besluitvorming wordt betroken hebben we intern ook nog overleg.

Ik krijg eind van de middag een lijst met recente aanvragen en afwijzingen en ik sluit niet uit dat er op weg naar

het Veiligheidsberaad nog politiek contact tussen Grapperhaus-De Jonge- Bijleveld nodig is, de gemoederen (ook
politiek) lopen hoog op. Defensie wijst praktische alle aanvullende verzoeken af (waar ik gegeven regulier en
internationaal ook best begrip voor heb overigens, ik zeg aanvullend omdat ze voor UMCU wel centrale capaciteit

geleverd hebben).

Heb Defensie ook gevraagd iemand af te vaardigen voor Veiligheidsberaad maandagavond, wie dat is hangt ook

even af van de ontwikkelingen de komende dagen.

Dit bericht kan informatie bevatten die met voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht

abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat

aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook. die verband houdt met risico's verbonden aan het

elektronisch verzenden van berichten.

Ministerie van Justitie en Veiligheid

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent

to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no Liability for

damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages.

Ministry of Justice and Security


